《单词百科:vertebral是什么意思?vertebral怎么发音?vertebral的解释和用法》

英语单词vertebral是什么意思?vertebral怎么读?vertebral怎么发音?美加网为您整理了vertebral的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



vertebral怎么读

vertebral的读音:[v :tibr l]

vertebral的意思

1、adj.椎骨的;脊椎的;由椎骨组成的;有脊椎的;

vertebral的相关词组

- 1、vertebral column 脊柱;
- 2、vertebral artery 椎动脉;

3、vertebral arch 椎弓:

vertebral的双语例句

1. Vertebral how is shift of the 5 th articulatory surge treated?

脊椎第5关节滑脱移位怎么治疗?

2. Bilateral vertebral artery in the neck MR angiography and angiography were normal.

双侧椎动脉MR血管成像及MSCT颈部血管成像未见异常.

3. This discussion include only the most common fetal vertebral abnormalities.

本章仅讨论常见的胎儿脊柱异常.

4. Conclusion. The FEM could assess vertebral strength in vivo.

结论: 非线性有限元模型可以评价体内的脊椎强度.

5. Vertebral finish how does operation back have bosomy bag to a responsibility?

脊椎做完手术背部有鼓包怎么回事?

6. At the caudal end of the sacrum the roof of the vertebral canal is commonly deficient.

在骶管末端,椎管往往缺损.

7. Because in the day, their vertebral gristle can be easily tread down.

因为在白天脊椎的软骨组织容易遭到压迫.

8. The best method that tumour of vertebral and hemal deformation cures?

脊椎血管畸形瘤治愈的最好方法?

9. The lumbar vertebral canal and nerve root canals are of osseofib-rous makeup.

指出腰椎管和神经根管是由骨和纤维性软组织共同组成的骨纤维性管道.

10. The curvature vertebral column seen here is known as scoliosis.

图示脊柱弯曲为脊柱侧凸.

11. Objective: To evaluate MRA and TCD Value in vertebral Artery.

目的: 评价核磁共振和彩色多普勒对椎动脉成像的价值.

12. Method A self-designed the medical complianceamong 22 patients with vertebral compression fractures.

目的分析影响胸腰椎压缩性骨折患者卧床依从性的影响因素.

13. This axis was located in the center of the vertebral body.

这一轴安装在椎体的中心.

14. Results The average transverse area of vertebral canal was enlarged by 2.3 rates.

结果术后椎管横截面积较术前平均扩大2.3倍.

15. The vertebral arteries were the most commonly involved in the posterior circulation.

后循环受累的血管中以椎动脉最为常见.

以上是美加网为您整理的vertebral怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查 看更多关

于vertebral的用法

、vertebral的释义、vertebral的相关详情请点击:https://dict.tjgzz.com/vertebral